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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése. valamint az Országgy ű lésrő l szóló 2012,

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése .alapján írásbeli kérdést' kívánok benyújtani a

Miniszterelnőkséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Miniszter Úr akarata ellenére nem tudnak további pályázatokon indulni azok a fiata l
gazdák, akik vaddisznótenyésztéssel foglalkoznak? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter úr!

Egy korábban, Önhöz benyújtott K/5172 . számú írásbeli kérdésemre — melyben azon fiatal

gazdák problémáját taglaltam, aki vaddisznótenyésztésbe kezdtek, de ez által minden má s

támogatási típusból ki lettek zárva – Ön az alábbi választ adta :

„Az Új Magyarország Vidékfejlesztési Program keretében eddig lezárult négy, valamint a

folyamatban lévő ötödik támogatási kört követően a nyertes fiatal gazda pályázók előtt

minden további beruházáshoz, képzéshez kapcsolódó támogatási lehetőség nyitva áll.

Felhívom Képviselőtársam figyelmét, hagy a vaddisznótenyésztéssel foglalkozó fiafal gazdá k

sem kerülnek kizárásra. Az a több mint 5 300 támogatott fiatal gazda ügyfél, akik részesültek

az eddig közel 60 milliárd jorint megítélt forrásból, semmilyen egyéb támogatási lehetőség

igényléséből nem szenvednek hátrányt. ”

Tisztelt Miniszter Úr, a fenti szavak minden . vaddisznótenyésztcssei foglalkozó fiatal gazd a

számára jelentett megkönnyebbi .11ést .és várták a változást a pályázatokkal kapcsolatban .

Amely azonban mégsem k ővetkezett be, hiszen- továbbra sem indulhatnak semmilyen más



pályázaton. Engedje meg, hogy egy elkeseredett fiatal gazda levelének egy részét megossza m

Önnel :

„ Kedves Magyar Zoltán Képviselő Úr!

Ma kaptam meg a válasz/ egy pályázatíró cégtől, hog a vaddisznó nem támogatható vadfaj ,

ezért - mint vaddisznótenyésztéssel foglalkozó - semmi esélyem sincs pályázati úton segítsége t

kapni az államtól! Természetesen a fiatal gazdák százainak sincsen erre esélye, hiába i s

vállalták ennek a vadfajnak a tartását. Ez mind azért van, Mert az Agrárkamarának,=a'r

vadászati szakértője (Dr.Somopxyvári nevezetű ember) ezt teljes mértékben ellenzi! Sajnos e z

a szakértő (és társai) a határait nem tudja átlépni és nem képes megérteni,hogry . a tenyésztet t

és vadászkértekbe kihelyezett, illetve zömében külföldre exportált vaddisznóinknak az égadta'

világon semmi köze sincsen a szabad területen élő és ott sok esetben jelentus kárt okozó ., `

vaddisznóállományhoz . . .

Ezzel pedig a Lázár János Miniszter Úr által, Magyar Zoltán Képviselő Úr írásbeli kérdésére

adott válasza is vagy hazugság, vagy még Miniszter Úr sem tud róla, hogy a háta mögött '

megvezetik Nem is tudom, hogy mit mondjak, illetve írjak! Elindítottam egy takarmánytárol ó

terveztetését, bővítési beruházást, egyebeket, de le kell, hogy álljak (Egy 1400 lelkes,

hátrányos helyzetű községhon élünk, ahol tisztán önerőből, 3 embert foglalkoztatunk. Most

szerettem volna még egy 50 év felettivel bővíteni a létszámot, de nem tudom, hogy ez menni

fog-e?) Soha nem kaptunk semmit az államtól! A kisvállalkozásoknak. miért nem adnak 10

M/Ft-ot zöldmezős beruházás keretein belül egy új .munkahely létrehozásáért? Csak a

Hankook meg az egyéb környezetkárosító multi kap állami dotációt? Pedig mi kicsi cége k

alkalmazzuk a munkavállalók 80 %-át! Ha a mérce azonos lenne a nagyokkal, akkor nem it t

tartana az ország! ”

Mindezek alapján Tisztelt Miniszter Urat, hogy 'korábban tévesen tájékoztatott-e a

témával kapcsolatban? Milyen lépések várhatóak a továbbiakban, hogy a

vaddisznótenyésztéssel foglalkozó . fiatal gazdák se legyenek kizárva egyéb támogatás i

forrásokból?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016. május 4.

Tisztelettel :

Magyar Zoltá n
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